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To:

From:

Sent: Wed 3/24/2021 4:11:50 PM

Subject: RE: vraag

Received: Wed 3/24/2021 4:11:51 PM

Super, dankjewel! Ik wacht met spanning af, haha
*

From: EXEC] EEE EEE ivr.»

Sent: woensdag 24 maart 2021 17:03

To: IEEDN HEXENEEEco .l>
Subject: RE: vraag

i
Ik verwacht dat er deze of volgende week meer duidelijk zal zijn over welke uitvoerder met welk vaccin doorgaat
met een nieuwe groep. Ik hou je op de hoogte als ik meer weet, zal jullie taak een stuk makkelijker maken!

Groet

512e 5.1.2e

5.1.2e

Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

5.1.2e

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 5.1.2e

3720 BA Bilthoven

Sent: woensdag 24 maart 2021 17:00

Subject: RE: vraag

Dankjewel, ik kan hier zo wel verder mee. Thuisvaccinatie wordt in sommige gevallen lastig omdat het vaak gaat
het om grote aantallen flacons. Maar we proberen het natuurlijk wel.

Het zou wel fijn zijn als we al een nieuwe groep (die dus bijna aan de beurt is) zouden weten. Vanzelfsprekend niet

als eerste keus, maar meer als verantwoorde uitvalsbasis. Dan hoeven we niet telkens adhoc te handelen.

Groet, IEHECE

Sent: woensdag 24 maart 2021 16:52

Subject: RE: vraag

IEE

Sorry voor mijn late reactie, ik zie je mail nu pas.

Jouw lijn klopt helemaal, het is niet de bedoeling dat het nu in zorgmedewerkers geprikt gaat worden. De groep je
die noemt zijn de medische risicogroepen die straks waarschijnlijk via de huisarts aan de beurt zijn, maar dat is

voorlopig nog niet het geval.
Ik zie zo 3 opties:

« Naar een ander ziekenhuis (die nog geleverd zou moeten krijgen) om in te zetten bij deze hoogrisicogroep



« Naar thuisvaccinatie (kan je beste even met|jEgEEZg]over schakelen denk ik)
+ Naar defensie.

Kan je hier zo verder mee?

Groet

0 BT Ty
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Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 5.1.2e

3720 BA Bilthoven

Sent: woensdag 24 maart 2021 12:20

Subject: vraag

We hebben, via BEEZ, begrepen dat in (nu 1, maar in de toekomst waarschijnlijk meer) ziekenhuizen

Moderna vaccin overblijft na het prikken van de hoog-risico patiénten.

Aan ons de vraag of dat naar het personeel mag. Het antwoord op die vraag weet ik al *

1278760

Maar is er al meer inzicht in de volgende doelgroep? Het zou mooi zijn als het vaccin in het ziekenhuis kan blijven
en gebruikt kan worden voor volgende doelgroep (uit mijn hoofd: hoog risico patiénten die jonger zijn)?

Ik hoor graag.


